
Informacja z działalności Burmistrza  Prudnika za okres od 27 marca  

do 30 kwietnia 2015 roku. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

 

1. Informuję, że Gmina Prudnik złożyła do Samorządowego Kolegium 

Odwoławczego  w Opolu  odwołanie od decyzji Wójta Gminy Lubrza  

nr V.7331.1.6.2013.ROŚ z dnia 16 marca 2015 r. w sprawie ustalenia 

środowiskowych uwarunkowań dla przedsięwzięcia polegającego na „Budowie 

biogazowni rolniczej o mocy do 2 MW zlokalizowanej w miejscowości 

Prężynka, gmina Lubrza, powiat prudnicki, woj. Opolskie” na działkach 

ewidencyjnych 25 i 26/3  w miejscowości Prężynka. 

W odwołaniu zarzuciliśmy  naruszenie następujących przepisów: 

1) art. 10 kpa - poprzez naruszenie zasady czynnego udziału strony  

w postępowaniu, uniemożliwienie stronie postępowania – Gminie Prudnik 

czynnego udziału w przedmiotowym postępowaniu, 

2) art. 107 kpa – poprzez określenie strony postępowania w sentencji decyzji  

w sposób nie pozwalający na faktyczne ustalenie, kto jest stroną postępowania, 

wnioskującym w sprawie, 

3) art.  61 kpa – poprzez ogłoszenie o wszczęciu postępowania z dnia  

23 sierpnia 2012 r. z wniosku inwestora Usługi Projektowe, Budownictwo, 

Doradztwo Inwestycyjne mgr inż. Ryszard Bilski ul. Chobolańska 29/4,  

71-023 Szczecin oraz zawiadomienie pismem z dnia 10 grudnia 2014 r.  

o wszczęciu postępowania administracyjnego na wniosek Ryszarda Bilskiego 

prowadzącego działalność gospodarczą pod nazwą „Usługi Projektowe, 

Budownictwo, Doradztwo Inwestycyjne mgr inż. Ryszard Bilski” z siedzibą 

przy ul. Chobolańskiej 29/4, 71-023 Szczecin w sprawie wydania na rzecz OZE 

Prężynka spółki z o. o. z siedzibą w Szczecinie decyzji o środowiskowych 

uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia polegającego na „Budowie biogazowni 

rolniczej o mocy do 2 MW zlokalizowanej w miejscowości Prężynka, gmina 

Lubrza, powiat prudnicki, woj. Opolskie”, 



4) art. 61 §4 kpa – poprzez niezawiadomienie Gminy Prudnik jako strony 

postępowania     o wszczęciu postępowania, 

5) art. 7 kpa – poprzez naruszenie naczelnej zasady prawdy obiektywnej  

i niepodjęcie wszelkich czynności niezbędnych do dokładnego wyjaśnienia 

stanu faktycznego oraz do załatwienia sprawy z uwzględnieniem interesu 

społecznego i słusznego interesu obywateli, 

6) art. 59 ust. 1 pkt 2) w związku z art. 63 ust. 1 ustawy z dnia 3 października 

2008 r.   o udostępnianiu informacji o środowisku i jego ochronie, udziale 

społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o ocenach oddziaływania na 

środowisko (Dz. U. z 2013 r. poz. 1235 z późn. zm.) zwanej dalej „ustawą” – 

poprzez niewykonanie postanowienia Wójta Gminy Lubrza z dnia  

14 października 2013 r. nakładającego obowiązek przeprowadzenia oceny 

oddziaływania na środowisko dla przedmiotowego przedsięwzięcia, 

7) art. 65 ust. 1 ustawy oraz art. 36 kpa – poprzez niedochowanie terminu 

wydania postanowienia nakładającego obowiązek przeprowadzenia oceny 

oddziaływania na środowisko i niezawiadomienie strony o niezałatwieniu 

sprawy w ustawowym terminie, 

8) art. 79 ust. 1 ustawy – poprzez niezapewnienie możliwości udziału 

społeczeństwa w postępowaniu, w ramach którego przeprowadza się ocenę 

oddziaływania na środowisko. 

W tej ostatniej kwestii wskazaliśmy, że  prowadząc postępowanie nie 

zapewniono możliwości udziału społeczeństwa w postępowaniu, w ramach 

którego przeprowadza się ocenę oddziaływania na środowisko. W ten sposób 

społeczeństwo zostało pozbawione udziału oraz możliwości składania 

wniosków i uwag do realizacji przedsięwzięcia, które bezsprzecznie nie będzie 

obojętne dla warunków bytowania mieszkańców okolic inwestycji.  

W przedmiotowej sprawie jest to o tyle istotne, iż konfliktowość planowanego 

przedsięwzięcia potwierdza pismo ponad 100 mieszkańców osiedla Karola 

Miarki w Prudniku z dnia 1 marca 2015 r., sąsiadujących z terenem planowanej 



inwestycji. Brak udziału społeczeństwa i dostępu do właściwej informacji  

w niniejszym postępowaniu spowodował, iż wymienione pismo wpłynęło do 

Gminy Lubrza  już po wydaniu decyzji tj. w dniu 17 marca 2015 r.. Nie bez 

znaczenia jest również fakt, iż w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego dla miejsca lokalizacji przedsięwzięcia znajduje się zakaz 

lokalizacji funkcji konfliktowych. Tym bardziej umożliwienie społeczności 

lokalnej udziału w postępowaniu pozwoli ujawnić rzeczywiste nastawienie  

i poglądy społeczeństwa w przedmiocie planowanego przedsięwzięcia budowy 

biogazowni.  

Wskazaliśmy również że nie można tracić z pola widzenia faktu,  

iż obowiązkiem inwestora jest wykonanie inwestycji i przedsięwzięcia  

wg najnowocześniejszej dostępnej technologii (BAT), a takiego wymogu 

decyzja od której odwołaliśmy się - nie zawiera.  

 

2. W dniu 15.04.2015 r. w Urzędzie Miejskim odbyło się spotkanie w  sprawie 

zagospodarowania nieruchomości dworcowych położonych na terenie Gminy 

tj. dworców w Prudniku, Szybowicach, Moszczance (Pokrzywna).  Ze strony 

PKP w spotkaniu uczestniczył Pan Józef Muzyka Dyrektor Regionalny  

ds. Współpracy z samorządami. 

PKP zaproponowało Gminie Prudnik nabycie nieruchomości, na które składają 

się:  

- budynek dworca w Prudniku o łącznej powierzchni użytkowej wynoszącej  

1 018 m2  W budynku dworca znajdują się 4  lokale mieszkalne o pow. 170,97 

m2, wynajmowane jest pomieszczenie dla  Spółki Grupy PKP TK Telekom sp. 

z o.o  ok 13 m2. oraz zawarta jest umowa komercyjna na lokal  o pow. 17,67 

m2. Pozostała powierzchnia w budynku dworca stanowi powierzchnie wolne. 

Budynek dworca położony jest w granicach działki nr 377/27, AM-1, obr. -114 

Prudnik, pow. 0,0420 ha oraz  działki 968/27, AM-1, obr. 0114 Prudnik, pow. 

0,6843 ha, która stanowi drogę dojazdową do dworca oraz dz. 1087/27, AM-1, 



obr. 0114 Prudnik stanowiąca skwer przed dworcem.  

- drugą nieruchomością jest budynek dworca w Szybowicach o łącznej 

powierzchni użytkowej wynoszącej 162,40 m2. Powierzchnia w budynku 

dworca stanowi powierzchnię niezagospodarowaną.  

- trzecią nieruchomością jest budynek dworca w Moszczance/Pokrzywnej   

o łącznej powierzchni użytkowej wynoszącej 171,85m2. W budynku dworca 

znajduje się 1 lokal mieszkalny o pow. 73,85 m2. Pozostała powierzchnia  

w budynku dworca jest wolna.  

Dyrektor PKP przedstawił problematykę projektu zbywania dworców 

kolejowych na rzecz jednostek samorządu terytorialnego co do jego 

zasadniczych celów, zasięgu oraz zadań Spółki w tym zakresie.  Spółka 

gospodaruje mieniem kolejowym w oparciu o regulacje ustawy z dnia z dnia 8 

września 2000 roku o komercjalizacji, restrukturyzacji i prywatyzacji 

przedsiębiorstwa państwowego „Polskie Koleje Państwowe" w szczególności 

przez wnoszenie go do spółek Grupy PKP, sprzedaż, oddawanie do odpłatnego 

korzystania w drodze umów prawa cywilnego, a także przez zbywanie mienia 

zbędnego, jak również omówił stosowane przez Spółkę wobec j.s.t. tryby 

zbywania nieruchomości kolejowych. 

Już na wstępie spotkania przedstawiłem stanowisko, że Gmina Prudnik może 

nabyć niektóre mienie PKP tylko i wyłącznie nieodpłatnie.  

Według PKP jest to wyjątkowy tryb zbycia mienia zbędnego dla Spółki. 

Zgodnie z treścią art. 39 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 8 września 2000 roku  

o komercjalizacji, restrukturyzacji i prywatyzacji przedsiębiorstwa 

państwowego „Polskie Koleje Państwowe" nieodpłatne przekazanie mienia 

kolejowego może nastąpić jedynie w dwóch przypadkach:  

- mienie PKP S.A. może być przekazane nieodpłatnie, w drodze umowy, na 

własność jednostkom samorządu terytorialnego, na cele związane  

z inwestycjami infrastrukturalnymi służącymi wykonywaniu zadań własnych 

tych jednostek w dziedzinie transportu , oraz 



- mienie PKP S.A. może być przekazane nieodpłatnie Skarbowi Państwa, 

jednostkom samorządu terytorialnego lub państwowym jednostkom 

organizacyjnym, jeżeli jego zagospodarowanie - poprzez wnoszenie do spółek 

grupy PKP, sprzedaż, oddawanie do odpłatnego korzystania w drodze umów 

prawa cywilnego, a także przez zbywanie mienia zbędnego jak również 

zagospodarowanie go na cele związane z gospodarowaniem budynkami 

mieszkalnymi i lokalami mieszkalnymi PKP - nie jest możliwe, a względy 

ekonomiczne nie uzasadniają jego utrzymywania. 

Stwierdziłem, że jesteśmy zainteresowani utrzymaniem niezbędnej części 

dworca w Prudniku zgodnie z jego przeznaczeniem tj. pomieszczeń w zakresie 

obsługi pasażerów: pomieszczenie poczekalni dla podróżnych, kas biletowych, 

pomieszczeń dla urządzeń przeznaczonych do prowadzenia ruchu kolejowego  

i ich obsługi - natomiast jego znakomita część naszym zdaniem powinna być 

zagospodarowana na cele komercyjne.  

Przedstawiciele PKP SA poinformowali, że przeprowadzone zostaną stosowne 

analizy w zakresie możliwość nieodpłatnego przekazania nieruchomości 

Gminie na przedstawionych przez nas warunkach . 

Reasumując: negocjacje dotyczące nieodpłatnego przejęcia dworca w Prudniku 

będą kontynuowane, z tym że naszym podstawowym warunkiem jest prawo 

dysponowania tą nieruchomością z możliwością zmiany sposobu użytkowania 

jego części oraz odstąpienie od warunków gwarantujących np. 

dotychczasowym najemcom lokali mieszkalnych ulg przy sprzedaży lokali 

przyznanych im przez ustawę o komercjalizacji PKP. Ponadto wyjaśnić należy 

status terenów przyległych do dworca w tym dróg i ewentualny proces ich 

przejęcia. 

Tak więc ostateczne rozstrzygnięcia  uzależnione są od decyzji PKP i jak widać 

było w tych negocjacjach stanowisko PKP powoli zaczyna być zbieżne  

z naszymi oczekiwaniami. Oczywiście o wszystkim zdecyduje właściwy 

minister ds. transportu. Zadeklarowałem, że nie jesteśmy zainteresowani 



nieruchomością dworca w Szybowicach, a dworzec Moszczanka/Pokrzywna to 

kwestia wspólnych uzgodnień z Gminą Głuchołazy i perspektyw ruchu 

kolejowego na tej linii. 

Decydując się na przejęcie dworca mam świadomość, że sfinansowanie remontu 

tego obiektu będzie możliwe dzięki projektowi centrów przesiadkowych 

realizowanych w ramach projektu “Partnerstwo Nyskie 2020”. Podobne 

projekty będą realizowane np. przez gminę i powiat Nysę. 

3. W dniu 22 kwietnia br. w Prudnickim Ośrodku Kultury odbyły się badania 

fokusowe związane z trzema strategiami, które opracowywane są w ramach 

projektu pt “Partnerstwo Nyskie 2020” a mianowicie Strategią Ogólną Rozwoju 

Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020, Strategią Rynku Pracy 

Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 oraz Strategią Rozwoju 

Społecznego Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020. 

W trakcie przeprowadzonego badania  główną osią było określenie problemów 

oraz czynników rozwojowych w zakresie objętym tematyką Strategii Rozwoju 

OF PN 2020 odnoszącymi się do sfery społecznej, sfery zasobów i potencjałów 

(odnoszących się do infrastruktury, transportu, środowiska) oraz sfery rynku 

pracy i gospodarki. 

Kolejnym etapem prac nad trzema wymienionymi Strategiami będą spotkania 

fokusowe dedykowane lokalnym liderom oraz mieszkańcom, które odbędą się w 

Urzędzie Miejskim w dniu 19 maja br na które niniejszym, prosząc o aktywny 

udział serdecznie zapraszam tak Państwa radnych jak też i społeczeństwo miasta 

Prudnika. 

Zgodnie z przekazanym przez wykonawcę badania harmonogramem spotkanie 

dedykowane lokalnym liderom rozpocznie się o godz. 8.00 a badanie 

dedykowane mieszkańcom Prudnika rozpocznie się o godz. 14.00 Przypomnę, 

że Partnerstwo Nyskie w którym Gmina Prudnik jest jednym z 17 partnerów to 

inicjatywa skupiająca się na wspólnych działaniach mających na celu: 

- wzmacnianie spójności terytorialnej Partnerstwa - obszaru funkcjonalnego,  



- wspólne rozwiązywanie problemów zdefiniowanych dla obszaru 

funkcjonalnego, 

- wspieranie i inicjowanie planowania zintegrowanego (łączenie inwestycji)  

w ramach obszaru funkcjonalnego,  

- propagowanie wymiany wzajemnych doświadczeń i dobrych praktyk między 

Partnerami. 

 

4. W dniu 24 kwietnia 2015r. odbyła się wizyta certyfikacyjna przedstawicieli 

Krajowej Sieci Cittaslow , którzy zweryfikowali samoocenę wykonaną przez 

miasto Prudnik przed przystąpieniem do Międzynarodowego Stowarzyszenia 

Miast Cittaslow. Chociaż nadal trwają formalności związane z przystąpieniem 

do tej organizacji, wiadomo już, iż miasto spełniło wszystkie wymagane kryteria 

certyfikacyjne w zakresie m.in.: polityki środowiskowej, jakości życia 

miejskiego, polityki infrastrukturalnej, turystyki, rzemiosła oraz gościnności, co 

potwierdzone zostało w protokole podczas wizyty w mieście przedstawicieli 

Krajowej Sieci Cittaslow – Kalet –„opiekuna” Prudnika, Olsztynka i Lubawy.  

Przebyta certyfikacja jest bardzo istotnym krokiem dla miasta pretendenta na 

drodze do międzynarodowej organizacji zrzeszającej miasta Slow. Do nadania 

statusu miasta typu Slow potrzebna jest teraz uchwała Polskiej Krajowej Sieci 

Miast Cittaslow potwierdzająca spełnienie kryteriów i decyzja 

Międzynarodowego Komitetu o wpisaniu na listę członków. Będzie to nie tylko 

zwieńczeniem starań o przystąpienie do sieci, które zapoczątkowane zostały 

Uchwałą Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 30 kwietnia 2014r. w sprawie 

przystąpienia Gminy Prudnik do Międzynarodowego Stowarzyszenia 

„Cittaslow- Międzynarodowa sieć Dobrego Życia”, ale także zobowiązanie 

miasta do wypełniania zobowiązań wynikających z członkostwa w organizacji, 

co oznacza ciągłe starania w zakresie polepszania przestrzeni miejskiej, 

infrastruktury oraz atmosfery, czyniąc Prudnik miejscem dobrym do 

zamieszkania, w którym obok udogodnień nowoczesności, spotkamy także 



lokalne smaki i tradycję Prudnik jest pierwszym miastem z województwa 

opolskiego, które spełniło kryteria certyfikacyjne. 

 

5. Informuję Państwa, że prowadzone są prace projektowe związane 

z przebudową mostu przy ulicy Batorego. Inwestorem jest Generalna Dyrekcja 

Dróg Krajowych i Autostrad w Opolu. Jak wcześniej informowałem inwestycja 

będzie polegać na  rozbiórce i budowie nowego mostu przy spełnieniu 

następujących warunków: 

- nawiązanie formy, wykończenia, użytych materiałów, kolorystyki do mostu 

istniejącego ( oznacza to, że wykonana zostanie nowa konstrukcja „łudząco” 

przypominającą istniejący obiekt. Będzie to most trzyprzęsłowy łukowy – czyli 

„taki” jak istniejący ),  

- planuje się  wykorzystać istniejące bloki kamienne  

 Na marginesie informuję, że według GDDKiA obecny stan mostu jest w bardzo 

złym stanie technicznym, a jego przebudowa jest potrzebą chwili – stąd jej 

rozpoczęcie planowane jest na rok 2017. W tej sprawie spotkałem się z Zastępcą 

Dyrektora  Opolskiej GDDKiA Panem Ireneuszem Dyłą. Jednym z powodów 

naszego spotkania była odmowa uzgodnienia przeze mnie  objazdów 

zaproponowanych w czasie przebudowy mostu. Wydaje się, że nasze spotkanie 

wyjaśniło wiele kwestii i pozwoliło na określenie wspólnych kroków dla 

przeprowadzenia tej inwestycji w sposób najmniej dokuczliwy dla mieszkańców 

naszego miasta. 

Po przedstawieniu naszych argumentów ustaliliśmy, że Gmina Prudnik  

i GDDKiA w Opolu przystąpi do realizacji zadania polegającego na budowie 

dodatkowej przeprawy – mostu na rzece Prudnik  na wysokości ulicy 

Jesionkowej. Dotychczasowy most przy ulicy Konopnickiej nie spełnia 

wymogów technicznych dla włączenia go do ruchu. 

Nowy most musi być skomunikowany drogą gminną  poprzez część ogrodów 

działkowych, a w ulicy Wiejskiej w miejscu skrzyżowania ulicy Jesionkowej  



z planowanym mostem powinno powstać bezkolizyjne rondo. Rondo zdaniem 

przedstawicieli GDDKiA rozwiązywałoby również kwestie bezpieczeństwa 

ruchu pojazdów kierujących się z i do przejścia granicznego. Kwestie 

dokumentacji i wykonanie zadania pozostałyby po stronie Gminy Prudnik, 

natomiast finansowanie inwestycji  zaproponowano po połowie. Oczywiście 

kwestie te będziemy jeszcze negocjować. Odrębną kwestią pozostaje 

wzmocnienie mostu w ciągu drogi powiatowej - ulicy Nyskiej do 30 ton. Nasze 

uzgodnienia znajdą odzwierciedlenie w zawartym porozumieniu i dopiero wtedy 

tak naprawdę projekt ten zostanie przedstawiony do akceptacji GDDKiA  

w Warszawie. Zgoda będzie oznaczała, że prace trzeba będzie rozpocząć już  

w roku przyszłym. 

 

6. Zgodnie z ustawą prawo zamówień i planem budżetu na rok 2015, 

przeprowadzono następujące procedury przetargowe: 

1) rozstrzygnięto przetarg na remonty cząstkowe dróg gminnych. W dniu 

22.04.2015 r. podpisano umowę z Grzegorzem Chmielakiem. Kwota umowy 

180 000,00 zł 

2) rozstrzygnięto przetarg na zakup energii elektrycznej na potrzeby zasilania 

oświetlenia ulicznego, obiektów Gminy Prudnik oraz jednostek organizacyjnych 

i spółek gminy. W dniu 21 kwietnia 2015 r.   Podpisano umowę z Tauron 

Sprzedaż sp. z o.o. z Krakowa.  

Przeprowadzony grupowy zakup energii dla wszystkich jednostek 

organizacyjnych gminy i spółek gminy Prudnik przyniósł wymierne 

oszczędności w opłatach za energię elektryczną.  

3) rozstrzygnięto przetarg na konserwację oświetlenia ulicznego stanowiącego 

własność gminy Prudnik. Podpisanie umowy nastąpiło w dniu 30 kwietnia 2015 

r. z Przedsiębiorstwem Handlowo-Usługowym  „Elmont” s.c. B. Mulik,  

B. Kowal  ul. Moniuszki 10, 48-200 Prudnik. Kwota umowy 63 468,00 zł. 



4) w dniu 01.04.2015 r. podpisano umowę z wolnej ręki na usługę serwisu sieci 

i urządzeń oświetlenia drogowego na terenie Gminy Prudnik, będącego 

własnością Tauron Dystrybucja S.A. Kwota umowy  219 813,30 zł. 

5). otwarcie ofert na odbieranie i zagospodarowanie odpadów komunalnych  

z terenu Gminy odbyło się 29 kwietnia 2015 r. Wpłynęły 2 oferty trwa 

sprawdzanie ofert. 

6). rozstrzygnięto otwarty konkurs ofert na realizację zadań publicznych Gminy 

Prudnik z zakresu wspierania i upowszechniania kultury fizycznej na rok 2015  

i podpisano umowy z następującymi oferentami: 

Zadanie nr 1 – Gminne Zrzeszenie Ludowe Zespoły Sportowe, z siedzibą 48-

200 Prudnik, ul. Parkowa 4. Nazwa zadania: Upowszechnianie piłki nożnej  

i tenisa stołowego w środowisku wiejskim – kwota dotacji: 22 000,00 zł. 

Zadanie nr 2 – Międzyszkolny Klub Sportowy „SMYK”, z siedzibą 48-200 

Prudnik, ul. Rynek 1. Nazwa zadania: Upowszechnianie koszykówki dzieci  

i młodzieży – kwota dotacji: 9 000,00 zł. 

Zadanie nr 3 – Międzyszkolny Klub Sportowy „SPARTA” w Prudniku,  

z siedzibą 48-200 Prudnik, ul. Włoska 10. Nazwa zadania: Upowszechnianie 

piłki nożnej dzieci i młodzieży szkół podstawowych i gimnazjalnych – kwota 

dotacji: 7 000,00 zł. 

Zadanie nr 4 – Ludowy Klub Sportowy „ZARZEWIE” w Prudniku, z siedzibą 

48-200 Prudnik, ul. Parkowa 4. Nazwa zadania: Upowszechnianie sportów 

walki i gier umysłowych – kwota dotacji: 16 000,00 zł. 

Zadanie nr 5 – Uczniowski Klub Sportowy „Czwórka” Prudnik, z siedzibą  

48-200 Prudnik, ul. Dąbrowskiego 2. Nazwa zdania: Upowszechnianie 

unihokeja dzieci i młodzieży– kwota dotacji: 4.000,00 zł. 

Zadanie nr 6 – Uczniowski Klub Sportowy „Orlik Prudnik” z siedzibą 48-200 

Prudnik, ul. Parkowa 4. Nazwa zadania: Upowszechnianie piłki nożnej 

dziewcząt i chłopców – kwota dotacji: 5 000,00 zł. 



7). podpisano umowę ze Stowarzyszeniem Miłośników Wsi Moszczanka  

w Moszczance na zadanie: Wojewódzkie Obchody Święta Flagi Narodowej. 

Kwota dotacji 6 000,00 zł. 

8). podpisano umowę z Prudnickim Uniwersytetem Trzeciego Wieku z siedzibą 

w Prudniku na zadanie: Ogólnopolska Sportowa Olimpiada Seniorów. Kwota 

dotacji 1 000,00 zł. 

9). rozstrzygnięto otwarty konkurs ofert z zakresy pomocy społecznej na rok 

2015. Wybrano ofertę Caritas Diecezji Opolskiej z siedzibą w Opolu na zadanie: 

Opieka pielęgniarska nad osobami chorymi, starszymi, niepełnosprawnymi  

w miejscu ich przebywania. Kwota dotacji 25 000,00 zł. 

 

7. Jak informowałem na ostatniej sesji, gmina Prudnik nabyła od Syndyka Masy 

Upadłościowej ZPB Frotex SA za korzystną cenę blisko 15 000 m² hal byłej 

tkalni. Obecnie hale są sprzątane przez pracowników zatrudnionych w ramach 

robót publicznych oraz naprawiane są dachy w miejscach występujących zalań.                             

W międzyczasie hale wskazywane są zainteresowanym przedsiębiorcom do tej 

pory na działalność handlową - hurtową, działalność produkcyjną i usługową. 

Zainteresowanymi są przedsiębiorcy lokalni, z terenu województw ościennych 

oraz z zagranicy. Zdajemy sobie sprawę, że o podjęciu decyzji o wynajęciu hal 

decyduje przede wszystkim ich stan techniczny. 

 

 

8. Informuję, że w wyniku ogłoszonego otwartego naboru na stanowisko 

Kierownika Agencji Rozwoju i Promocji Gminy Prudnik wybrano panią 

Małgorzatę Halek -  Malinowską. Pani Kierownik jest Prudniczanką i do tej 

pory pracowała w Urzędzie Marszałkowskim w Opolu zajmując się sprawami 

funduszy europejskich.  Pani Małgorzacie Halek - Malinowskiej życzę osiągnięć 

w kierowaniu Agencją, a panu Ryszardowi Zwojewskiemu, który organizował 

od początku  jej pracę składam serdeczne podziękowania. 



 

9. Dla przeprowadzenia wyborów Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej  

powołałem 230 członków obwodowych komisji wyborczych, które w dniu 10 

maja przeprowadzą wybory. Kandydatów zgłosiło 8 komitetów wyborczych. 

Przypomnę, że na terenie Gminy Prudnik wybory odbędą się w 25 stałych 

obwodach głosowania oraz  3 obwodach odrębnych. W wyborach z możliwości 

głosowania korespondencyjnego skorzystało 7 wyborców, a pełnomocnictw do 

głosowania udzieliło 4 wyborców. 

 

10. Informuję, że na XIV Mistrzostwach Polski Służb Mundurowych  

w Szachach w klasyfikacji drużynowej przedstawiciele naszych OSP zajęli  

I miejsce. W klasyfikacji indywidualnej drugie miejsce zajął Krzysztof Bansik  

z OSP Szybowice, a 6 miejsce Robert Tustanowski z OSP Wierzbiec. 

Uczestnikom turnieju reprezentującym  gminne jednostki OSP gratuluję 

wyników oraz dziękuję za promocję Gminy Prudnik na tych zawodach . 


